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 P r o t o k ó ł  Nr V/2015 
 

z sesji Rady Gminy Kotlin  w dniu 13 marca 2015r. w sali Domu Kultury w Kotlinie  
w godz. od 900 do   1045 

 
 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 
                   Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Kosiński 
witając: radnych, Wójta Gminy Mirosława Paterczyka, Sekretarza Gminy Michała Urbaniaka, 
Skarbnika Gminy Irenę Antczak, sołtysów, Zastępcę Komendanta Powiatowego Policji              
w Jarocinie Andrzeja Borutę, kierownika Rewiru Dzielnicowych KPP w Jarocinie Karola Berę, 
dzielnicowych Zespołu Dzielnicowych w Kotlinie: Jacka Gargóla i Pawła Kaczmarka, radnego 
Rady Powiatu  Walentego Kwaśniewskiego i redaktora Gazety Jarocińskiej. 
Przewodniczący Rady stwierdził kworum, bowiem  na ustawowy skład 15 radnych w sesji 
uczestniczyło 14 radnych. 
Przewodniczący Rady w imieniu radnych oraz władz Gminy  złożył sołtysom z okazji Dnia 
Sołtysa najserdeczniejsze  życzenia  wszelkiej pomyślności w tej trudnej służbie  i powodzenia 
w najbliższych wyborach.  
Nieobecny był  radny Krzysztof Szyszka. 
Listy obecności: radnych, sołtysów i zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu. 
     
2. Przedstawienie porządku obrad. 
                   Wójt zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały              
uchylającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 
Wniosek  przyjęty został 14 głosami za. 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z IV sesji rady Gminy. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od IV sesji 

Rady. 
6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie od IV sesji Rady oraz z wykonania 

uchwał Rady. 
7. Sprawozdanie  z wysokości  średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach  i przedszkolu prowadzonych przez Gminę za 2014 rok. 
8. Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Kotlin za 2014 

rok. 
9. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny oraz przedstawienie potrzeb 

związanych z realizacją zadań za 2014 rok. 
10. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za 2014 rok. 

  11. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał  : 
        1) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczej straży  
             pożarnej, 
        2) zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa, niektórych podatków 
            stanowiących dochód gminy, wyznaczenia inkasentów oraz ustalenia wysokości 
            wynagrodzenia za inkaso,  
        3) zmiany budżetu Gminy na 2015 rok, 
        4) uchylająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie  
            odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 

12. Podjęcie stanowiska w sprawie budowy drogi.  
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     13. Wolne głosy i wnioski. 
14. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

     15. Zamknięcie obrad.              
  
ad.3.Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy. 
                       Protokół z IV sesji Rady Gminy przyjęty został jednogłośnie 14 głosami za. 
Protokół ten  wyłożony został do wglądu na posiedzeniach stałych komisji Rady w dniu 12 
marca 2015r. oraz przed dzisiejszą sesją Rady. 
 
ad.4 Interpelacje i zapytania radnych. 
                 Interpelacje zgłosili: 
Radny Tomasz Graczyk w związku z interwencją mieszkańca Kotlina wnioskował o zajęcie się 
ul. Kochanowskiego i utwardzenie kruszywem pobocza  tej drogi  szerokości 60 cm  od jezdni. 
Radny Graczyk  mówiąc, że przez most w Wilczy, który ma nośność 12 ton przejeżdża duża 
ilość tirów, proponował, aby  Policja ustawiła się w tym miejscu w piątki i w soboty wieczorem, 
kiedy samochody zjeżdżają do bazy. 
Wójt mówił, że Policja często stoi w Wilczy przy świetlicy wiejskiej. 
Radna Beata Skowrońska  wnioskowała o baner  z napisem „ Gmina Kotlin”, informując o 
tym,  że będąc na  spotkaniu  z prezydentem RP w Koninie  sołtysi nie posiadali baneru i  byli 
bezimienni. 
Radna Dominika Kwiecińska  wnioskowała o: 
- wycięcie krzaków przy drodze gminnej Twardów – Kotlin, przy lesie, 
- zamontowanie słupków odblaskowych za mostem po lewej stronie drogi jadą z Twardowa do 
  drogi nr 11 w Wyszkach, w miejscu gdzie jest grobla za którą tworzy się wysypisko śmieci. 
Sołtys Stefan Taczała wnioskował o: 
- wyrównanie drogi w Parzewie w kierunku posesji nr 43, 
- ustawienie tablicy z nazwą  miejscowości Parzew: z numerami domów od 32 do 40 -  przed  
  krzyżem jadąc z Racendowa i z numerami domów  od 42 do 32 przy słupie ogłoszeniowym  
  w Sławoszewie, 
- naprawę drogi Racendów – Parzew, 
- wycięcie topoli przy drodze powiatowej przy Szkole Podstawowej w Sławoszewie z siedzibą  
  w Parzewie. 
Sołtys Jarosław Tomaszewski wnioskował o dokończenie w błyskawicznym tempie  dosiania 
trawy na placu zabaw przy ul. Ks. Rymarkiewicza, ustawnie koszy na placu i posadzenie 
krzewów przy placu od strony parkingu. 
Radny Grzegorz Warmuz informował o przerwach w dostawie wody  w soboty i niedziele. 
Wójt odpowiedział, że przerwy w dostawie wody  spowodowane zostały obszernym 
oprogramowaniem wgranym w falownik znajdujący się na hydroforni. W najbliższym czasie 
dokonane zostaną  stosowne poprawki. 
 
ad. 5 Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od IV 
sesji Rady. 
                     Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie od ostatniej sesji przekazał 
Wójtowi podjęte przez Radę uchwały oraz przekazał interpelacje i wnioski zgłoszone przez 
radnych i sołtysów. 
Poza tym brał udział w posiedzeniu komisji Rady i w przygotowaniu materiałów na dzisiejszą 
sesję. 
Do informacji Przewodniczącego nie wniesiono uwag. 
 
ad.6 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie od IV sesji Rady oraz  
z wykonania uchwał Rady. 
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                   Wójt poinformował o przekazaniu podjętych uchwał do Wielkopolskiego Urzędu 
Wojewódzkiego w Poznaniu Wydział Kontroli, Prawny i Nadzoru oraz wywieszeniu uchwał na 
tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy i umieszczeniu ich na stronach Biuletynu Informacji 
Publicznej Gminy. 
Uchwały dotyczące opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i uchwałę w sprawie 
zmiany budżetu Gminy przekazano  do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu i do 
Redakcji Dziennika Urzędowego Województwa Wielkopolskiego. 
W okresie od IV sesji Rady Wójt wydał 3 zarządzenia w sprawie: powołania komisji do 
zaopiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert na realizację zadnia publicznego 
dotyczącego sportu, w sprawie  planu doskonalenia zawodowego nauczycieli i ustalenia 
maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i 
zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie 
jest przyznane  oraz w sprawie  zmiany regulaminu Zakładowego Funduszu Świadczeń 
Socjalnych. 
Poza tym: 
- w dniu 1 marca 2015r. podpisał z Fundacją Rozwoju Kultury Fizycznej   umowę o przyznaniu  
  dofinansowania w ramach projektu Animator – Moje Boisko Orlik na okres do 30 listopada 
  2015r.  
- w dniu 2 marca 2015r. podpisał umowę z animatorem – Moje Boisko Orlik 2012  na okres do 
  30 listopada 2015r. 
- w dniu 11 marca 2015r. podpisał umowy z Klubem Piłkarskim „ Błękitni Sparta Kotlin” na 
   kwotę 38 tys. zł i Klubem Sportowym „Victoria w Kotlinie „ na kwotę 7 tys. zł w ramach 
   dotacji wspierania działalności  klubów sportowych działających na terenie gminy Kotlin. 
Ponadto w dniach: 
- 19 lutego uczestniczył w zebraniu  wiejskim w Kotlinie w celu wyboru sołtysa i rady sołeckiej, 
- 20 lutego uczestniczył w zebraniu sprawozdawczym OSP w Racendowie, 
- 25 lutego uczestniczył w zebraniu sprawozdawczym Spółek Wodnych, 
- 27 lutego uczestniczył  w spotkaniu zorganizowanym  w Sławoszewie  w  celu rozgraniczenia 
  działek i ustalenia stanu faktycznego, 
- 2 marca uczestniczył w spotkaniu z Burmistrzem Jarocina i prezesem ZGO w Jarocinie,  
- 3 marca uczestniczył w spotkaniu wójtów i burmistrzów zorganizowanym w Jaraczewie,  
- 5 marca obecny był na turnieju wiedzy pożarniczej zorganizowanym w Sławoszewie, 
- 7 i 8 marca uczestniczył  w uroczystości z okazji Dnia Kobiet  w sołectwach: Racendów, Wola  
  Książęca, Sławoszew, Twardów i Wysogotówek, 
- 10 marca uczestniczył  w uroczystości  zorganizowanej przez Koło Emerytów i Rencistów  
  w Kotlinie z okazji Dnia Kobiet. 
Sprawozdanie Wójta przyjęto bez uwag. 
 
ad.7. Sprawozdanie  z wysokości  średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach  i przedszkolu prowadzonych przez Gminę za 
2014 rok. 
                 Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Lucjan Antczak i Przewodniczący 
Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Hieronim Adamski przedstawili pozytywną 
opinię  Komisji zarówno co do projektów uchwał jak i sprawozdań: z wysokości średnich 
wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach              
i przedszkolu prowadzonych przez Gminę za 2014 rok, z realizacji zadań  z zakresu wspierania 
rodziny  za 2014 rok  oraz  z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za 2014 rok. 
Do sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  nie wniesiono uwag. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
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ad. 8. Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Kotlin 
za 2014 rok. 
                    Informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Kotlin 
za 2014 rok przedstawił Zastępca  Komendanta Powiatowego Policji w Jarocinie  Andrzej 
Boruta, stwierdzając, że stan bezpieczeństwa i porządku na terenie Gminy Kotlin jest na dobrym 
poziomie.  
Dyskusja. 
Sołtys Stefan Taczała  wskazał, że w 2014 roku założono najmniej Niebieskich Kart, a 
zakupiono najwięcej alkoholu. 
Sołtys prosił, aby wytłumaczyć, co to jest Niebieska Karta. 
Podinspektor Andrzej Boruta wyjaśnił, że Niebieską Kartę zakłada się po to, aby zasygnalizować 
przemoc w rodzinie. 
Następnie Sekretarz Gminy przedstawił nowego dzielnicowego młodszego aspiranta Pawła 
Kaczmarka. 
Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Kotlin stanowi 
załącznik do protokołu. 
 

  9. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny oraz przedstawienie  
      potrzeb związanych z realizacją zadań za 2014 rok. 

                  Do sprawozdania nie wniesiono uwag. 
Sołtys Jarosław Tomaszewski informując, że posiada 2 Karty Dużej Rodziny  wnosił, aby 
dogadać się z Gminą Pleszew w kwestii korzystania z basenu przez rodziny posiadające takie 
karty. 
Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny  stanowi załącznik do protokołu. 

 
10. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za 2014 rok. 
                     Do sprawozdania  z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za 2014 rok 

stanowiącego załącznik do protokołu nie wniesiono uwag. 
 

  11. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał. 
                       Rozpatrzenie i podjęcie uchwał: 
        1) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczej straży  
             pożarnej. 
             Uchwała Nr V/24/2015 podjęta została jednogłośnie 14 głosami za. 
        2) zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa, niektórych podatków 
            stanowiących dochód gminy, wyznaczenia inkasentów oraz ustalenia wysokości 
            wynagrodzenia za inkaso. 
            Uchwała Nr V/25/2015 podjęta została jednogłośnie 14 głosami za. 
        3) zmiany budżetu Gminy na 2015 rok. 
            Uchwała Nr V/26/2015 podjęta została jednogłośnie 14 głosami za. 
        4) uchylająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie 
            odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 
            Uchwała Nr V/27/2015 podjęta została jednogłośnie 14 głosami za. 
        Uchwały stanowią załączniki do protokołu. 
 

12. Podjęcie stanowiska w sprawie budowy drogi.  
                     Stanowisko Nr 1/V/2015 w sprawie budowy drogi  powiatowej nr 4195 na odcinku 

Twardów – Kurcew   podjęto jednogłośnie 14 głosami za. 
       Rada Gminy widzi konieczność realizacji II etapu inwestycji polegającej na ułożeniu 

nawierzchni asfaltowej na odcinku  drogi  Twardów – Kurcew , co zapobiegnie uszkodzeniom 
drogi, która w roku 2013 utwardzona została tłuczniem kamiennym. 

       Stanowisko stanowi załącznik do protokołu. 
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   13. Wolne głosy i wnioski. 

               Wnioski zgłosili: 
Radny Tomasz Graczyk  wnioskował o zainstalowanie  świateł  na skrzyżowaniu ulic: 
Dworcowej, Ks. Rymarkiewicza i ul. Poznańskiej. 
Radna Beata Skowrońska wnioskowała o: 
- udrożnienie  rowów przy drodze powiatowej w Sławoszewie, 
- namalowanie pasa środkowego na drodze Kotlin – Sucha, a nie pasów skrajnych, przez co  
  zmniejszą się koszty  na zakup farby, 
- wyrównanie poboczy przy drodze  na Nowej Wsi, 
- utwardzenie tłuczniem terenu przy przystanku autobusowym na Nowej Wsi,  
- ustawienie słupa ogłoszeniowego lub tablicy ogłoszeniowej w Sławoszewie, 
- ustawienie koszy na odpady na placu zabaw. 
Radna Skowrońska poruszyła temat wysokości stawki  opłaty za odpady komunalne wnosząc o 
rozpatrzenie możliwości zastosowania ulgi dla  rodzin wielodzietnych. 
Wójt  przyznał, że musi sprawę rozpatrzyć według złożonych deklaracji i do tego tematu 
powróci. 
Radny Zbigniew Orpel  wnioskował o: 
-  tablicę informacyjną na gminnym boisku sportowym w Magnuszewicach, 
- obcięcie  gałęzi drzew przy boisku od strony bloków. 
Radny Orpel wnosił o przekazanie kluczy od boiska sportowego dyrektor  Szkoły Podstawowej 
w Magnuszewicach, aby uczniowie mogli korzystać z boiska. 
Sołtys Mieczysław Stefaniak  wnioskował o: 
- budowę ścieżki rowerowej, 
- zamontowanie fotoradaru w Wyszkach, 
- zorganizowanie spotkania ze Starosta Jarocińskim w sprawie wniosków składanych do budżetu  
  Powiatu Jarocińskiego. 
Radny Marian Niewiada wnioskował o: 
- zamontowanie  1 lampy oświetlenia ulicznego w Woli Książęcej przy  skrzyżowaniu przy 
   posesji Kubasika i 2 lamp przy drodze powiatowej Wola Książęca – Witaszyce przy zjeździe  
   z górki. 
- wycięcie krzaków przy drodze Wola Książęca – Wysogotówek. 
Radny Zdzisław Staszak wnioskował o rozpatrzenie możliwości wyjazdu na drogę  nr 11  
z drogi za Domem Kultury. 
Sołtys Stefan Taczała wnioskował o: 
- tablicę ogłoszeniową przy pałacu w Parzewie, 
- drewno topoli z przeznaczeniem na słup ogłoszeniowy w Parzewie. 
 

14. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 
                   Wójt poinformował, że zgłoszone wnioski dotyczące dróg powiatowych przekazano        

w dniu 19 lutego do Zarządu Dróg Powiatowych w Jarocinie i do dnia dzisiejszego nie 
otrzymano odpowiedzi na przekazane wnioski. 
            Wniosek o zamontowanie bariery ochronnej przy drodze nr 11 w Wyszkach  w miejsce 
istniejącego ogrodzenia łańcuchowego przekazano do Generalnej Dyrekcji  Dróg Krajowych     
i Autostrad w Poznaniu i nie otrzymano odpowiedzi w tej sprawie.  
           Wniosek o uprzątnięcie  ściętych  gałęzi i o obcięcie gałęzi wierzby wrastającej w linię 
elektroenergetyczną w Wyszkach przekazano do Spółki Energa Operator w Kaliszu. 
Spółka poinformowała, że gałęzie pozostałe po wycince zostaną uprzątnięte oraz zostanie 
wykonana wycinka gałęzi wrastających w linie elektroenergetyczną. Spółka nie podała terminu 
w jakim  wnioski te zostaną zrealizowane. 
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           Wniosek w sprawie sterowania urządzeniami rogatkowymi przejazdów kolejowych          
w ciągu ul. Powstańców Wlkp. i ul. 15 Sierpnia przekazano do PKP Zakład Linii Kolejowych     
w Ostrowie Wlkp. 
W dniu 5 marca otrzymano odpowiedź w której PKP informuje, że ze względu na swoje 
usytuowanie w terenie nie jest możliwe, aby urządzenia rogatkowe obu przejazdów były 
obsługiwane jednocześnie. 
           Wniosek o zamontowanie progu zwalniającego na ul. Słowackiego w dniu 19 lutego 
przekazano do Powiatowej Komisji do Spraw Zarządzania Ruchem na Drogach Powiatowych        
i Gminnych w Powiecie Jarocińskim. Do dnia dzisiejszego nie otrzymano odpowiedzi na pismo. 
                 Wniosek o zobowiązanie Spółki Oświetlenie Uliczne i Drogowe w Kaliszu do 
precyzyjnego wyregulowania oświetlenia ulicznego przekazano tej Spółce 19 lutego br. 
W odpowiedzi otrzymanej w dniu 6 marca br. Spółka  poinformowała, że  jest możliwe  
wprowadzenie  do sterowników nowych poprawek załączenia i wyłączenia oświetlenia 
ulicznego względem wschodu i zachodu słońca. 
Koszt regulacji jednego sterownika to 95,- zł. 
Obecnie sterowniki na terenie gminy Kotlin posiadają nastawy „-„ 20 minut po wschodzie słońca 
i „+” 30 minut po zachodzie słońca. 
                Wniosek o zamontowanie fotoradaru w Wyszkach po raz czwarty przekazano 
Głównemu Inspektorowi Transportu Drogowego w Warszawie. 
                W dniu 25 lutego otrzymano odpowiedź z Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych  
i Autostrad w Poznaniu w sprawie budowy ciągów pieszo – rowerowych. 
Dyrekcja poinformowała o umieszczeniu w Ogólnopolskim Planie Budowy Ciągów Pieszo – 
Rowerowych następujących odcinków: 
- Witaszyce – Wyszki – Kotlin  -  na pozycji 184 i 217 planu, 
- Kotlin – Piekarzew – Pleszew – na pozycji 783 i 784 planu. 
Planowany termin realizacji tych zadań to lata 2016 – 2017, z tym, że realizacja jest ściśle 
uzależniona od  kondycji finansowej budżetu państwa. 
Dyrekcja udzieliła także odpowiedzi na wniosek o poprawę bezpieczeństwa w obrębie 
skrzyżowania drogi krajowej nr 11 z droga powiatową – ul. Ks. Rymarkiewicza i drogą gminną 
– ul. Dworcową. Poinformowano o przeprowadzeniu wnikliwej analizy kryteriów punktowej 
oceny potrzeb zastosowania sygnalizacji świetlnej. Analizie poddano natężenie ruchu pojazdów  
i pieszych oraz wypadki z pieszymi. Uzyskana suma punków to 40,2, a w przypadku sumy 
punktów o wartości mniejszej niż 50 nie ma potrzeby zastosowania sygnalizacji świetlnej. 
Dyrekcja poinformowała, że jedyną możliwością finansowania tego typu zadania jest Program 
Redukcji Liczby Ofiar śmiertelnych na drogach krajowych. Kolejność zadań uzależniona jest od 
liczby wypadków i ich ofiar oraz natężenia ruchu i koszt przebudowy w danym miejscu. 
Ze względu na małą ilość środków przeznaczonych na ten cel z budżetu państwa oraz brak 
zdarzeń, realizacja zadnia nie jest możliwa do 2020 roku. 
               Na pozostałe wnioski  Wójt odpowiedział: 
- tzw. górka saneczkowa  na boisku Szkoły Podstawowej w Kotlinie  została zlikwidowana przy 
  przebudowie boisk sportowych, z tym, że jeżeli będzie taka potrzeba  to górka i sztuczne  
  lodowisko  w obrębie szkoły może powstać, 
- biegi Jana Pawła II są i będą promowane  zarówno przez Gimnazjum i Szkołę Podstawową 
  w Kotlinie  jak i Gminę,  
- muldy nie mogą być montowane na każdej ulicy, bo są odpowiednie służby, które mogą 
  uniemożliwić nieodpowiednie zachowanie kierowców, 
- uszkodzony witacz przy drodze Dobrzyca – Wilcza zdjęto i będzie zamontowany nowy, 
- uszkodzoną lampę przy ul. Kochanowskiego wymieniono, a w międzyczasie  przestało świecić  
  6 lamp przy tej ulicy, o czym powiadomiono Spółkę Oświetlenie Uliczne i Drogowe w Kaliszu, 
- słup ogłoszeniowy w Sławoszewie  i kosze na placu zabaw w Sławoszewie  będą , 
- kruszywo  będzie w najbliższym czasie  i to dla Sławoszewa, Racendowa i Kurcewa. 
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Radny Tomasz Graczyk pytał – czy PKP w odpowiedzi na wniosek w sprawie przejazdu 
kolejowego poinformowało jaką widzą propozycję rozwiązania problemu? 
Wójt odpowiedział, że nie, z tym ,że z rozmowy jaką przeprowadził z dyrektorem PKP Zakład 
Linii Kolejowych w Ostrowie Wlkp.w tej sprawie wynika, że jest to problem nie tylko 
ustawienia  stosownej automatyki, ale są to sprawy techniczne, w tym przestawienie semaforów. 
Wójt wyjaśnił, że koszt  przygotowania dokumentacji  na przebudowę to ok. 50 tys. zł.  
Wójt poinformował, że Gmina nie może finansować tego zadania. 
Radny Tomasz Graczyk pytał następnie – co Wójt myśli o drodze – ul. Kochanowskiego? 
Wójt odpowiedział, że o budowie chodnika przy tej ulicy nie można myśleć. Pobocze można 
jedynie zabezpieczyć kruszywem. 
Przy  ul. Kochanowskiego  ustawiono znak ograniczający prędkość i znak ograniczający tonaż. 
 

   15. Zamknięcie obrad. 
                    Dziękując za udział Przewodniczący Rady zamknął V sesję Rady Gminy Kotlin. 
 
 
   Protokółowała: Paterczyk K. 
                      

  
 

 


